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SKUPŠTINA  

TURISTIČKE ZAJEDNICE  

GRADA PULE 

 

 
Z A P I S N I K 

sa 4. sjednice Skupštine Turističke zajednice Grada Pula, održane 25. ožujka 2019.g. u hotelu Park Plaza 

Histria, s početkom u 13.15 sati. 

 

Predsjednik Boris Miletić pozdravio je prisutne i otvorio četvrtu sjednicu Skupštine TZ Pule te dao 

informaciju o pristigloj promjeni predstavnika u Skupštini. Arena Hospitality Group za ovu sjednicu 

Skupštine umjesto predstavnice Sonje Brocce Nastić delegirao je Tomislava Korošeca.  

  

Nakon prikupljenih potpisa prisutnih članova Skupštine Predsjednik je konstatirao da sjednici prisustvuje 

12 predstavnika u Skupštini što je dovoljan broj za kvorum i donošenje  pravovaljanih odluka.  Prisutni su 

članovi Skupštine: Mladen Širola, Milan Vlaisavljević, Roksanda Percan, Tomislav Korošec, Elvis 

Drandić, Nataša Stojkovski, Sandra Gobin, Darko Grbac, Dorijano Travalja, Marino Brečević, Matija 

Ivetić i Boris Miletić. Lista s potpisima prisutnih članova Skupštine sastavni je dio Zapisnika. 

 

Odsutni su članovi Skupštine: Reli Slonim, Milena Perković, Edita Petaros, Ognjen Rokov, Kožul Mira, 

Slivar Ivan, Bruna Mileta, Igor Škatar, Brigita Vujičić i Aleksandar Šuran. 

 

Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj, članovi Turističkog vijeća Branko Lukić i Boris 

Žgomba, članovi Nadzornog odbora Gordana Tripković i Vjekoslav Jozanović, djelatnice TZ Pule 

Marinela Kolić i Matea Faraguna Kostešić te predstavnici medija. 

 

Predsjednik Boris Miletić za sjednicu  predlaže sljedeći dnevni red:  

1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice Skupštine, 

2. Prijedlog  Izvještaja o aktivnostima i financijskom poslovanju TZ Pule u 2018. 

godini, 

3. Izvještaj o radu Turističkog vijeća  TZ Pule u 2018. godini, 

4. Izvještaj Nadzornog odbora o izvršenom nadzoru nad radom i financijskim 

poslovanjem za razdoblje 01.01.-31.12.2018. godine,  

5. Izvještaj Revizorskog uvida za 2018. godinu.  

 

Nakon što su se prisutni izjasnili o prijedlogu, predsjednik konstatira da je dnevni red usvojen jednoglasno 

i prelazi na rad po točkama dnevnog reda za koje su pisani prijedlozi dostavljeni članovima Skupštine u 

zakonskom roku.  

 

Ad 1) 

Zapisnik sa 3. sjednice Skupštine usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 

 

Ad 2) 

Predsjednik Boris Miletić daje riječ direktorici i predlaže da u kratkim crtama obrazloži Izvještaj o 

aktivnostima i financijskom poslovanju za 2018. godinu. 

 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj navodi da je 2018. još jedna rekordna godina te da je u Puli ostvareno 

2.227.924 noćenja i 437.942 dolazaka turista što je 7,1% više noćenja i 8,6% više dolazaka u odnosu na 

2017. godinu. Naglasila je kako od 2010. godine brojke stalno rastu, osobito u zadnje četiri godine. 

 

U 2018. godini ostvareno je 12.776.795 kn prihoda. Prihodi od boravišne pristojbe od 7.102.383 milijuna 

kn za 3% su viši od plana zbog većeg broja noćenja i registracije malih iznajmljivača. Prihodi od 

turističke članarine ostvareni su za 4% više od planiranog. Prihodi iz proračuna Grada, TZ Istre, HTZ veći 
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su za 2% od plana. Kredit za projekt Verudela Art Park za 18% je manji od plana jer je sponzorstvo 

prebačeno u 2019. godinu. Administrativni rashodi ostvareni su za 2% više od plana. Rashodi za radnike 

veći su za 1% od plana. Rashodi ureda veći su za 6% od plana zbog povećanih troškova za usluge pošte i 

slanja obavijesti o GDPR-u iznajmljivačima, farbanja totema, postavljanja novih kompjutera te zbog 

revizije i osiguranja prostora. Rashodi info centra veći su za 6% od planiranog zbog povećane potrebe za 

studentima tijekom godine. Rashodi za rad tijela TZ manji su za 7% od plana, a Troškovi kredita su 

realizirani na razini plana. Kod Dizajna vrijednosti, Poticanje i sudjelovanje u uređenju grada manje je za 

11%  od plana, a u sklopu ekoloških akcija sufinancirana je akcija puštanja morskih kornjača, uređena je i 

očišćena zelena površina na Kaštelu, očišćena je zona od stare klaonice iza Zelenike do autokampa Stoja, 

održavane su pješačke i biciklističke staze. Realizirano je i istraživanje ugostiteljske ponude i edukacije, a 

nadopunjena je i turistička signalizacija za navođenje prema novootvorenom Memo muzeju. 

 

Manifestacije su podržane za 5% manje od plana. Istakla je organizaciju 17. Dana antike – Pula 

Superiorum koji su se ove godine održali u predsezoni u nekoliko jednodnevnih evenata čime su dobili 

veću posjećenost. Festival Visualia kao i do sada bio je vrlo uspješan te se pokazao kao jedan pozitivan 

projekt. Gastro projekti realizirani su u suradnji s Arheološkim muzejom Istre kojem su se refundirala 

sredstva za gourmet ture razgleda grada za koje je pokazan dobar interes. Ljetni sajam obrtnika gdje se 

nude ručni radovi i suveniri uspješno je održan. Pula pleše je već tradicionalna manifestacija gdje se 

prezentiralo 12 plesnih udruga i klubova. Dani trgovina provedeni su kroz četiri prodajne akcije i 

uključeno je preko 50 trgovina u svim prodajnim akcijama koje su propraćene i modnim revijama i 

glazbenim programom. Od kraja lipnja do početka listopada održano je ukupno 50 koncerata plus 

manifestacije za mlade „Downtown“ na Usponu De Ville i Art Zona Kandler, a od ove su godine prvi put 

održani koncerti u Štinjanu i na Verudeli. U suradnji s Gradom Pula organiziran je prijenos utakmica 

svjetskog nogometnog prvenstva, organizacija Ljeta na Kaštelu i prijevoz poljoprivrednika na 

prezentaciju istarskih poljoprivrednih proizvoda u Zagrebu. Ukupno je sufinancirano 140 manifestacija 

kulturnog, zabavnog i sportskog karaktera koje su privukle na desetke tisuća gostiju. Za potpore 

manifestacijama oko Nove godine  utrošeno je 103.000 kn na doček Nove godine i na zabavu u gradu uoči 

i nakon dočeka Nove godine. Kod novih proizvoda nastavljeno je s radom Gladijatorske škole, 

financirano je programiranje i održavanje Svjetlećih divova, organiziran je Bloomsday i Pulski karneval te 

je nastavljen projekt Art zona Kandler kojim se planira revitalizacija i umrežavanje programa svih galerija 

i prostora kulture sa ugostiteljskim i trgovačkim objektima. Također su organizirane rute razgleda grada 

trčanjem putem mobilne aplikacije, a tu je i novi proizvod virtualna tura gradom kojom se obilježio 

ovogodišnji Svjetski dan turizma te je bilo zanimljivo vidjeti kako je Pula izgledala u doba antike. Pulska 

Xica već je postala tradicionalna utrka koja se održava zadnje večeri tijekom Festivala Visualia. Zajedno 

sa Klasterom Južne Istre organizirane su biciklijade Jug na dva kotača, a oglašavanje na internetu i 

društvenim mrežama također je ostvareno u suradnji s turističkim zajednicama klastera. U sklopu Adventa 

sufinancirano je osvijetljavanje grada lampicama i ukrašena je dodatna lokacija na Danteovom trgu. 

Realizacija projekta Verudela Art Park nastavljena je i ove godine te se park planira otvoriti u svibnju. Na 

online komunikaciju utrošeno je 5% više sredstva od plana budući da se internet stranica prevodi na 

ukupno 7 jezika, pa to povećava troškove. Aktivnosti sajmova, prihvata novinara i studijskih grupa te 

prezentacije realizirane su za 9% više od planiranog. Ove godine Pula se zajedno sa Gradom Pula i Arena 

Hospitality Group prezentirala u Trieru, sa Klasterom Južne Istre održane su dvije uspješne prezentacije u 

Ljubljani i Zagrebu, a podržana je izložba Duška Marušić Čičija u Grazu.  

 

Direktorica je također predstavila statističke rezultate turističkog prometa i grafičke prikaze po tipu 

kapaciteta, dobnim skupinama i zemljama pripadnosti iz kojih je razvidno da su sva važnija tržišta 

zabilježila rast gostiju. Što se tiče popunjenosti u objektima u domaćinstvu, ona je ostala na nivou bez 

obzira na povećanje noćenja jer je porastao broj iznajmljivača. Organizirane su edukacije za 

iznajmljivače, 5. Regionalni Forum obiteljskog smještaja IŽ, a zajedno sa klasterom održana je edukacija 

u Domu hrvatskih branitelja.  

Godina 2018. pokazala se kao još jedna uspješna i rekordna godina u kojoj su rasla noćenja, ali i 

kapaciteti, među kojima su najveći porast imali mali iznajmljivači. No, nije zanemariv broj noćenja koji je 

ostvaren kod nekomercijalnih objekata jer se radi o velikom broju gostiju koji prilikom posjete gradu 
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odsjedaju kod svoje rodbine ili prijatelja. Iako je sezonalnost još uvijek dosta velika, ima povećanja i u 

pred i posezoni.  

 

Predsjednik g. Boris Miletić zahvalio je direktorici i otvorio  raspravu te kako nije bilo prijavljenih dao je 

prijedlog Izvještaja na glasanje. 

 

Izvještaj o aktivnostima i financijskom poslovanju TZ Pule u 2018. godini usvojen je jednoglasno u 

predloženom tekstu.  

 

Predsjednik Turističke zajednice g. Boris Miletić izrazio je zadovoljstvo ostvarenim rezultatima koji su 

rezultat rada svih djelatnika u turističkom sektoru i zahvalio prisutnima na sudjelovanju u radu Turističke 

zajednice.  

 

Ad 3) 

Direktorica je ukratko obrazložila da su u izvještaju Turističkog vijeća definirane sjednice i rad po 

sjednicama Vijeća te rad van sjednica. 

 

Izvještaj o radu Turističkog vijeća TZ Pule u 2018. godini usvojen je jednoglasno prema Izvještaju u 

materijalima. 

 

Ad 4) 

Predsjednik prelazi na usvajanje Izvješća Nadzornog odbora. Izdvaja iz zaključka izvještaja da se 

poslovanje TZ Pule u razdoblju 01.01.-31.12.2018. godine odvijalo sukladno Zakonu o turističkim 

zajednicama i promicanju hrvatskog turizma te Statutu TZ Pule. Nadzorni odbor ocijenio je da se program 

rada za 2018. realizirao sukladno planu i planiranoj dinamici provedbe aktivnosti. 

Otvara raspravu te kako nije bilo prijavljenih daje Izvještaj Nadzornog odbora na usvajanje. 

 

Skupština TZ Pule jednoglasno je usvojila izvještaj Nadzornog odbora o obavljenom nadzoru nad 

aktivnostima i  financijskom poslovanju TZ Pule za period 01.01.-31.12.2018. godine. 

 

Ad 5) 

Direktorica je naglasila da je TZ Pula obveznik revizorskog uvida koji je obavljen i sačinjen je izvještaj 

koji je dostavljen članovima Skupštine. 

 

Predsjednik je iznio zaključak Izvještaja Revizorskog uvida za 2018. godinu koji kaže da su godišnji 

financijski izvještaji TZ Pula za 2018. sastavljeni, u svim značajnim odrednicama, u skladu sa Zakonom  

o financijskom poslovanju i računovodstvu neprofitnih organizacija. 

 

Skupština je jednoglasno usvojila Izvještaj Revizorskog uvida. 

 

Predsjednik konstatira da je konzumiran dnevni red, zahvaljuje se prisutnima na suradnji i zaključuje 

sjednicu. 

 

 

Sjednica je završena u 14 sati. 

 

Zapisničar: Matea Faraguna Kostešić     Predsjednik: Boris Miletić 


